
Awards and Recognition獎項及嘉許



「健力士世界紀錄」 ▼

頒發予本會的「最大曲奇

馬賽克世界紀錄」證書

Certificate awarded by the 
Guinness World Records

「拼出個未來」同慶35周年 
活動暨破健力士世界紀錄大全 
曲奇拼畫

可喜可賀！扶康會成功獲「健力士世界紀錄」

頒發「最大曲奇馬賽克世界紀錄」證書。

為 慶 祝 35 周 年， 本 會 於 2012 年 2 月 19 日 假

海洋公園，以五萬四千三百七十二塊一吋乘

一吋大的自家出品「康姨曲奇」拼砌出一幅面

積三十五平方米（七米 x 五米）的曲奇拼畫，

成功獲「健力士世界紀錄」頒發「最大曲奇馬

賽克世界紀錄」證書，是次活動共動員超過數

百位傷健人士一同製造、包裝及拼砌曲奇，

以行動實踐傷健共融。

“Building for the Future” 35th Anniversary 
Celebration cum Cookies Assemblage 
Guinness World Records Breaking Event
Congratulations! Fu Hong Society has been awarded by the Guinness 
World Records with a certificate confirming that the Society’s cookie 
mosaic assemblage was the world’s largest one. 

As part of the celebrations of the 35th Anniversary, the Cookies 
Assemblage Guinness World Records Breaking Event was held at Ocean 
Park on 19 February 2012. Persons with and without disabilities worked 
hand in hand and assembled a 35 square meters (7m x 5m) cookie 
mosaic using 54,372 pieces of 1 inch x 1 inch home-made Madam 
Hong’s cookies. The Society received the certificate after the Guinness 
World Records recognised this successful event as the world’s largest 
assemblage of cookie mosaic. Hundreds persons with and without 
disabilities turned up to produce, pack and assemble the cookies; and they 
embraced the Society's initiative of social inclusion in action. 
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“18 Districts Caring Employers” Award 2012 
For four consecutive years, Fu Hong Society received the “18 Districts 
Caring Employers” Award at an award presentation ceremony jointly held 
on 24 November 2012 by the Hong Kong Joint Council for People with 
Disabilities, the Hong Kong Council of Social Service and the Rehabilitation 
Advisory Committee of the Labour and Welfare Bureau. The award was in 
recognition of the efforts to help persons with disabilities work in an open 
job market.

Kwai Hing Vocational Development Centre 
rated “Excellent Class” under the “Indoor 
Air Quality Certification Scheme”
Hong Kong Government launched in 2003 a campaign named “IAQ 
Certification Scheme for Offices and Public Places”, with an aim to 
strengthen the community’s support in environmental protection and to 
care about staff members’ health at offices. After joining the scheme in 
2010, the Kwai Hing Vocational Development Centre has won for three 
consecutive years the “Excellent Class” award under the Environmental 
Protection Department-run “Indoor Air Quality Certificate” scheme. Fu 
Hong Society is the only social welfare institution in Hong Kong that has 
been awarded such honour.

2012年「十八區關愛僱主」嘉許
扶康會連續第四年榮獲由香港復康聯會、香港

社會服務聯會聯同勞工及福利局康復諮詢委員

會舉辦的「十八區關愛僱主」嘉許。嘉許禮於

2012年11月24日舉行，有關嘉許肯定了扶康

會於推動殘疾人士就業方面的努力。

葵興職業發展中心榮獲室內 
空氣質素檢定證書「卓越級」 

香港政府自2003年展開「辦公室及公眾場所室

內空氣質素檢定計劃」，鼓勵各界支持環保及

關心員工在工作場所的健康。葵興職業發展中

心自2010年起參與此計劃至今，已連續三年獲

環境保護署頒發《卓越級》室內空氣質素檢定證

書。現時全港的社福機構中，唯一扶康會獲此

至高殊榮。

食物及衞生局局長高永文醫生 BBS, JP ▼
與本會代表合照

Dr. KO Wing Man BBS, JP, Secretary for Food & 
Health, took photo with the Society's representatives

▼

 「十八區關愛僱主」嘉許

	� “18 Districts Caring Employers” 
Award
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環保署頒發《卓越級》室內空氣質素檢定證書 ▼

IAQ Certification (Excellent Class) presented by 
Environmental Protection Department



Awards for Madam Hong’s Bakery
Madam Hong’s Bakery won a couple of awards for three consecutive years 
at the “Recognition Ceremony for Carers of Persons with Disabilities cum 
Rehabilitation Service Organisation Social Enterprises Expo” run by the 
District Co-ordinating Committee on Rehabilitation Services of the Social 
Welfare Department – Central Western, Southern and Islands District Social 
Welfare Office. In 2012/2013, Madam Hong’s Bakery scooped four awards 
out of five, including the “Best Marketing Booth Award”, the “Most Popular 
Booth Award”, the “Best Booth Decoration Award” and the “Best Team 
Spirit Award”. Its remarkable achievements were well recognised.

康姨餅房獲獎

康姨餅房連續三年獲社會福利署中西南及離

島區康復服務協調委員會主辦的 「康復服務機

構社會企業博覽會」頒發多個獎項。2012至

2013年度，於五個獎項中勇奪四項大獎，包括 
「最優秀營銷攤位大獎」、「最受歡迎攤位獎」、

「最佳展銷攤位佈置獎」及「最佳團隊精神獎」，

成績有目共睹。
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▼

  康姨餅房的展銷攤位大受歡迎，並創下

短短數小時銷售營業額達一萬三千多元

的佳績

	� Madam Hong's Bakery's booth was so 
popular that it set a record high sales 
volume of $13,000 in just a few hours

康姨餅房於本年度參與社會福利署 ▼

中西南離島區—社企博覽會，勇奪四項大獎

� Madam Hong's Bakery 
scooped four awards at the Expo


